



KNOW MORE, GAIN MORE

Smart industrial IoT sensors
Operational and Technical Efficiency
in Factories

Vocalzoom secured new investment and goes to China!

Vocalzoom获得了新的投资并迈向中国!

Israel (December 30th, 2020) Vocalzoom, the Israel based leading developer of SMLD laser sensor technology and provider of Autonomous Sensors for the Industrial Internet of Things (IIoT), announced the closing of an investment round led by KYI Capital, a leading Chinese Technology Private Equity Firm, which focus on semiconductor and industrial automation.

以色列时间2020年12月30日, Vocalzoom作为以色列SMLD激光传感器技术领先开发商, 以及为工业物联网(IIoT)提供自主传感器提供商, 宣布交割完成了一轮由KYI Capital主导的投资, KYI Capital是一家领先的中国科技私募股权机构, 专注于核心科技半导体和工业自动化领域。

KYI Capital, and its team of top-tier professionals, with a world-class education background, from Stanford and Yale. KYI Capital, led by Mrs. Maxine Wang, experienced in both cross-border and Chinese domestic market, who participated in global buyout and venture investment, including CIMS, Access, AIE, Silex, Gmems, and more.

KYI Capital由顶尖专业人才组成, 成员拥有世界一流的教育背景, 斯坦福大学, 耶鲁大学等。由拥有丰富跨境及中国境内市场经验的王女士(Maxine Wang)领导, 她曾参与全球并购及风险投资, 包括CIMS、Access、AIE、Silex、Gmems等。

The KYI Capital led the round together with Dr. Faa-Ching Wang, the Chairman and President of ConsulPath Inc. (开来顾问股份有限公司), a management service company and past GM of Inkjet Printer & Head BU of Texas Instruments. Dr. Wang brings Vocalzoom with vast engineering & semiconductor industry experience and broad experiences in technology, operation, quality, and business disciplines.

KYI Capital联手一家管理咨询公司: 开来顾问股份有限公司(ConsulPath Inc.)的董事长兼总裁Faa-Ching Wang博士一同主导了该轮投资, Faa-Ching Wang博士曾担任德州仪器的喷墨打印机及打印头事业部总经理, 拥有丰富的工程和半导体行业经验, 以及在技术、运营、质量和商业领域的广泛经验。



KNOW MORE, GAIN MORE

Smart industrial IoT sensors
Operational and Technical Efficiency
in Factories

The third investor joining KYI Capital and Dr. Wang is Mr. Ilan Maor, an Israel – China business cooperation veteran, the Managing Partner of SHENG Holdings HK Limited, and the President of the Israel - China and HK Chamber of Commerce. Mr. Maor is a former senior official in the Israeli Foreign Ministry and former Consul General of Israel in Shanghai.

加入KYI Capital与Wang博士投资团队的第三位投资者是Ilan Maor先生，Ilan Maor先生是以色列-中国商业合作的资深人士，SHENG控股香港有限公司的管理合伙人，以色列-中国及香港商会的主席。Maor先生是前以色列外交部高级官员和前以色列驻上海总领事。

Vocalzoom existing shareholders who also participated in the round: Tal Bakish (Vocalzoom CEO), Yechiel Kurtz (Former chairman), OutCrowd VC, Motorola Solutions, and SilverFish.

参与本轮融资的Vocalzoom现有股东包括: Tal Bakish (Vocalzoom首席执行官)、Yechiel Kurtz(前董事长)、OutCrowd VC、Motorola Solutions和SilverFish。

SHENG Holdings has been cooperating with Vocalzoom for the past few years and initiated and facilitated the current investment round. SHENG控股与Vocalzoom合作多年，发起并推动了本轮投资。

The new investors join the strong investor base of Vocalzoom, among them 3M, Motorola Solutions, OurCrowd, and more.

新的投资者加入了Vocalzoom强大的投资者基础，其中包括3M、摩托罗拉解决方案、OurCrowd等。

Further to the closing of the investment round, Mrs. Maxine Wang, appointed as the new chairwoman, and Dr. Wang joined the board of Vocalzoom. They will support Vocalzoom efforts to enhance the fast-growing Chinese market, providing cutting-edge mature technology solutions while lowering the cost of implementation and raising efficiency.

继本轮投资结束后，Maxine Wang女士被任命为新董事长，Wang博士加入Vocalzoom董事会。他们将支持Vocalzoom努力增强快速增长的中国市场，提供尖端成熟的技术解决方案，同时降低实施成本和提高效率。



KNOW MORE, GAIN MORE

Smart industrial IoT sensors
Operational and Technical Efficiency
in Factories

About Vocalzoom: Vocalzoom简介:

Founded in 2010 in Israel, Vocalzoom (<http://vocalzoom.com/>) is leading a paradigm shift for the Industrial Internet of Things. Leveraging on its patented technology (holding more than 20 patents on its groundbreaking laser technology), Vocalzoom's sensors help to shape the Industrial Internet of Things. Vocalzoom products provide a lower cost of implementation and improve operational and technical efficiency. Designed for Industry 4.0, Vocalzoom's latest innovation addresses critical challenges in predictive maintenance, industrial automation, and quality inspection. The non-contact smart Autonomous Sensors works on any target: small, hot, wet, or moving, all with minimal infrastructure requirements. These sensors integrate with any cloud IoT platform, providing manufacturers with maximum flexibility and cloud IoT platforms with improved security, lower network traffic and storage, and enhanced performance. The company is led by the Co-Founder & CEO Tal Bakish.

2010年成立于以色列的Vocolzoom (<http://vocalzoom.com/>)正引领工业物联网的典范转变。凭借其专利技术(拥有超过20项突破性激光技术专利), Vocalzoom的传感器帮助塑造了工业物联网。Vocalzoom产品提供了较低的实施成本, 并提高了操作和技术效率。Vocalzoom的最新创新专为工业4.0设计, 解决了预测性维护、工业自动化和质量检测方面的关键挑战。非接触式智能自主传感器可以在任何目标: 小的、热的、湿的或移动的目标上工作, 所有这些都只需要最低限度的基础设施要求。这些传感器与任何云物联网平台集成, 为制造商提供最大的灵活性和提高了安全性, 降低了网络流量和存储, 并增强了性能的云物联网平台。该公司由联合创始人兼首席执行官塔尔·巴基什(Tal Bakish)领导。